
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 30.marts 2022 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Christian Bechsgaard, 

Daniel Kim Køllgaard, Ditte Andersen, Rikke Larsen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Line Christiansen, Louise brix, Daniel Køllgaard, elevrådet 

17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

 

- Intet nyt 

17.15–17.30 Beslutningspunkter 

• Målpunkt og strategi for rekruttering af elever til 0. klasse 

 

- Ledelsen har afholdt møde med 0.kl. lærerinde for at genopfriske tidligere strategi 

og plan for brobygningen, som blandt andet grunden corona, nye ledere i både inst. 

og skole ikke har fungeret optimalt. 

Der er lavet nyt årshjul med fokus på den gode overgang via blandt andet delta-

gelse i forældremøder i børnehaverne, deltagelse af børnehaverne i arrangemen-

terne på skolen m.m. Ledelsen fremsender det nye årshjul til bestyrelsen. 

Bestyrelsen ønsker, at der er et øget fokus på at skabe kontakt og relationer til for-

ældrene i børnehaverne, da det er forældrene der træffer beslutningen om skoletil-

knytning.  

Ønsket er at ramme min 40 % af børnene i vores skoledistriktet fremadrettet – 

med start i skoleåret 2023/2024. 

 

Punktet kommer med på kommende bestyrelsesmøde til endelig beslutning. 

 

17.30-18.00 Orienteringspunkter 

• Økonomi 2022 

- Skolen har en god økonomi med et mindre forbrug på ca. 1.000.000, som forventes 

at blive brugt på blandt andet regulering IC (faldende børnetal), læringsmiljøer og 

fysiske rammer. 

 



• Møde med børn- og familieudvalget d. 6. april 

- Formand og næstformand deltager. 

SKB ønsker at der er fokus på de fysiske rammer, da det fysiske læringsmiljø hæn-

ger tæt sammen med læringen og trivslen på skolen.  

SKB ønsker at der sættes særlig fokus på faglokaler, så de bliver tidssvarende. 

Klasselokalerne skal ligeledes være tidssvarende, så eleverne bliver motiveret for 

læring og skolen er et rart sted at være. 

Der kunne evt. lægges en kommunal retning for digitalisering på skolerne, herun-

der støtte til kompetenceudvikling af lærerne. Et fokus og en fælles retning ville 

gøre at alle kommunens børn bliver bedre rustet til ungdomsuddannelse. 

 

• Trafik-politik – brev fra Rådet for Sikker Trafik 

- Skolen besvarer spørgeskemaundersøgelsen og må desværre erkende, at der er et 

udviklingsarbejde fremadrettet for skolen, da skolen ikke lever op til fællesmål for 

færdselslære. Ledelsen har endvidere fokus på de trafik faglige veje, som har væ-

ret på skb møde tidligere. 

- Ledelsen har det med i kommende skoleårs planlægning. 

 

• Professionel Kapital 

- Ledelsen gennemgik undersøgelsen af skolens professionelle kapital. Der er på bag-

grund af undersøgelsen særligt fokus på socialkapital og oplevelse af mobning, som 

skolens MED udvalg vil dykke nærmere ned i og i samarbejde med resten af sko-

lens personaler lave indsatser i forhold til. 

Undersøgelsen sendes til skolebestyrelsen. 

 

• Skoleårets planlægning 

- Ledelsen er i gang og ved at lave køreplan for forårets proces. 

 

• Afgangsprøver, projektopgave og dimission 

- Dimission rykket fra d.23.juni til d.22.juni. 

- Landets afgangselever skal ikke op i udtræksfagene og fællesfagligprøve, ligesom 

8.klasserne ikke skal op i obl.valgfag. Standpunktskaraktererne i aflyste eksamens-

fag ophøjes til prøvekarakterer 

 

• Årsberetning 

- Tages op på næste skolebestyrelsesmøde 

18.00-18.45 Debatpunkter 

• Gennemgang og validering af princip for trivsel 

- Udskydes til kommende skolebestyrelsesmøde 

 

• Høring – Kvalitetsrapport 



- Skolebestyrelsen tager rapporten til efterretning og vælger at drøfte data lokalt på 

et kommende skolebestyrelsesmøde. Formanden laver høringssvaret og sender på 

vegne af skolebestyrelsen. 

18.45-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: - 

• Elevråd: - 

• SFO: -  

• Inklusionscenter – orientering om omstrukturering i IC. Afdelingen er gået fra 6 til 5 klas-

ser. 

• Ledelsen: - opfordrer elevrådet (formand og næstformand) til at deltage i skb møderne, 

samt til at stille med opmærksomhedspunkter til skb. 

• Skolebestyrelsen: - Der har d.d. været ansættelsessamtaler. Udvalget havde to dygtige 

kandidater til samtale og har udvalgt en kandidat, som tilbydes stillingen. 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   
2022: 5. maj, 7. juni. 
Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 

 


